
 

               
REPUBLIKA HRVATSKA     
ISTARSKA ŽUPANIJA  
GRAD LABIN 
Upravni odjel za poslove Gradonačelnika, 
Gradskog vijeća i opće poslove 
 
Klasa: 024-03/23-03/13 
Urbroj: 2163-4-01-23-33 
Labin, 14. lipanj 2023. 
                                 
PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 18. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 7. lipnja 2023. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
„Pitam gradonačelnika što je poduzeto po postavljenom pitanju koje sam dao na zadnjem 
Vijeću, a radi se o „remećenju javnog reda i mira“ na Vinežu. Radi e o višegodišnjem 
maltretiranju dvojice sumještna koji bukom i galamom maltretiraju okolne stanare. Stanari su 
u strahu i boje se dalje prijavljivati situaciju jer je i policija u par slučaja intervenirala ali pomaka 
nema. Situacija je ista ako ne i gora. Pitam i tražimo odgovore: 1. Da li ti stanari koriste gradske 
stanove?, 2. Da li primaju socijalnu pomoć?, 3. Da li primaju kakve subvencije?, 4. Do kada će 
pojedini mještani trpiti teror dvojice navodnih dilera…?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
 
„Što se tiče drugog pitanja opet bi tu razvrstao dvije stvari. Ja nisam sigurno osoba koja će si 
uzeti pravo da nekoga osuđuje zato jer je jedan susjed nekome nešto javio. Postoje institucije 
koje se bave određenim aktivnostima. Ukoliko one nešto utvrde, jasna stvar je što će Grad 
Labin napraviti s time da mi trenutno nemamo ni ovlasti raskinuti nešto na osnovi nekih 
insinuacija. To moramo reći. U kontaktu smo s MUP-om. Sazvano je Vijeće za komunalnu 
prevenciju koje će se održati za desetak dana. Otvoreno ćemo pričati o tom slučaju ali ne samo 
o tom slučaju nego i o nekim drugim slučajevima. Od problema nisam bježao nikada i to dobro 
znate i pokušat ćemo rješavati probleme. No dobro se zna u jednom organiziranom društvu 
tko se čime bavi tako da sve to skupa nakon što se nešto službeno potvrdi od onih koji mogu 
to službeno potvrditi, mi možemo poduzeti daljnje mjere no na osnovu rekla kazala mi to u 
ovom trenutku ne smijemo.“ 
 
Vijećnik Mladen Bastijanić (Demokrati) dodatno navodi: 
„Za drugo pitanje, što se tiče Vineža, rekli ste da ćete sazvati Vijeće, kako god to zovemo, 
niste ga sazvao u ta dva mjeseca, a problem je velik. Isto tako bio sam kod načelnice policije 
po tom pitanju i imam dojam da ni ona puno toga ne zna o tom slučaju ili da se ne poduzima 
po tom slučaju. To je ono što ste rekao da institucije rade svoj posao. Očito institucije uvijek 
ne rade svoj posao.“ 
 
Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina dodatno navodi: 
„ A ovo drugo. Sazvano je Vijeće. Nije se još održalo, istekli su mandati nekim članovima koji 
više nisu u tim ustanovama koje se time bave, nebitno. Razgovarali smo s MUP-om, to nisam 
napomenuo. Međutim to nije tako crno bijelo i nemojmo si dozvoljavati da predstavničko tijelo 
postane institucija koja rješava predmete. Mi za to nismo ni zaduženi i nemamo pravo na to. I 



zato tu moramo biti na oprezu jer imamo određenu težinu i kao predstavničko i kao izvršno 
tijelo, kao Grad Labin. Moram reći ono što je. Malo pazim s izjavama. Radimo na tome ali ne 
želim izlijetati s nečime što je poslije teško obraniti.“ 
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